
Punkter (kort oplæg) Referat (Drøftelser/beslutninger) 
1. Meddelelser 

• Formanden og bestyrelsen 

• Medarbejdere 

• Elevrådet 

• Skoleledelsen 

i. Økonomi v. Søren 

ii. Fravær v. Jesper 

iii. Politiske udvalg 

Formand + bestyrelse: 

Invitation til skolens Åbent Hus torsdag den 10. april 14-16 i temaugen 

om Sanser. 

Formanden lægger op til planche eller andet fra bestyrelsen. 

 

Medarbejdere: 

Orientering om oplæg fra skoledelsmøde om næste skoleår, personale-

fordeling og samarbejdsstruktur.  

 

Elevrådet:  

Tages med under punkt 4. 

 

Skoleledelsen: 

Gennemgang af regnskab 2024 og budget gennemgås med bestyrelses-

formanden 2025.  

Fravær gennemgået. 

Orientering om kommende nyt puslerum i SFO. 

 

Fra politiske udvalg: 

Forslag fra forvaltningen om, at Tidlig Tysk skal revurderes. Ingen ende-

lig beslutning fra udvalget. 

Orientering om de 33 initiativer fra ny aftale om folkeskolen. 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-

om-folkeskolen  

 

2. Kommunikationsstrategi 

• Strategien omhandler bl.a. 

de platforme vi kommunike-

rer igennem og tager ud-

gangspunkt i værdigrundla-

get på Kløver-Skolen 

I forlængelse af punkt fra tidligere møde har vi drøftet, hvordan vi kan 

give godt indblik i elevernes hverdag, samtidig med, at forældre ikke op-

lever ”Aula-spam”. 

 

 

Fælles brainstorm i skolebestyrelsen. 

 

   

 
 
 

Kløver-Skolen 
 
 
Kløvermarken 1 
6400 Sønderborg 
Tlf.:  88 72 42 65 
 
  
E-mail: klover-skolen@sonderborg.dk 
Hjemmeside: www.klover-skolen.dk 
 
 
  

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato: d. 18. februar 2025 

Sted: Kløver-Skolen 

 

Deltagere: Gitte, Hanne, Lasse, Jens, Ditte, 

Rikke, Betina, Jesper, Sif, Søren 

Afbud: Line 

 

Referent: Jesper 

 

 

 

Dagsorden 

 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen
https://klover-skolen.aula.dk/vores-skole/vaerdigrundlag
https://klover-skolen.aula.dk/vores-skole/vaerdigrundlag
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Fordele: 

Synlighed. 

Indblik for forældre i, hvad der foregår i elevernes skoledag. 

Store opmærksomhed på de gode historier. 

Nemmere at dele medier med forældre. 

Ved klassetelefoner er der mulighed for akutte henvendelser. 

Vi undgår at anvende private enheder mere end nødvendigt. 

Medarbejder kan opleve at det letter arbejdsgangen. 

 

Ulemper: 

Det kan opfattes som en meropgave hos medarbejdere. 

Større udgifter, både fast og ved indkøb. 

Hvis der deles flere billeder end nu kan nogle forældre opleve det som 

mere ”Aula-spam”. 

Der kan være forskel på hvad der er behov for i de enkelte klasser. 

 

Ledelsen gennemfører samme øvelse med LMU. 

Derefter vil vi tage stilling til omfanget af en eventuel investering. 

3. Kommunalvalg 2025 Forslag fra formanden om en paneldebat med deltagelse af politikere i 

skolens rammer. Emne-idéer: Inklusion, SFO, de fysiske rammers be-

grænsning i forhold til elevernes handicap.  

Bestyrelsens forældre agter at arbejde aktivt med politisk inddragelse 

omkring Kløver-Skolens fremtid i lyset af kommunalvalget. 

4. Udarbejdelse af retningslinje/princip 

for elevrådet på Kløver-Skolen 

• Alle har orienteret sig i Elev-

rådshåndbogen 

Invitation af de to medarbejdere, der står for elevrådet, samt eventuelt 

elever fra elevrådet, til næste skolebestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen synes det er vigtigt at elevrådet har mulighed for at deltage i 

skolebestyrelsesmøder. 

Vi har drøftet muligheden for at alle klasser som udgangspunkt skal have 

mulighed for at deltage i elevrådet, hvis det giver mening. 

5. Planlægning af valg til bestyrelsen i 

april 

Ingen forældre i skolebestyrelsen er på valg i år. 

6. Godkendelse af referat Godkendt 

7. Evt.  

 

 

Vel mødt Gitte og Søren 

https://skoleelever.dk/wp-content/uploads/2022/09/Elevraadshaandbogen.pdf
https://skoleelever.dk/wp-content/uploads/2022/09/Elevraadshaandbogen.pdf

